
 

Bilaga 3 

Särskilt yttrande 

 
§27 Årsanalys 2024 Tekniska nämnden - Fastighets- och gatukontoret 037 

 
Det är naturligtvis en svaghet för framförallt för S, MP och L att det enda mål som 

kommunfullmäktige gett Tekniska nämnden och som inte uppnåtts är att “Malmö stad ska genom 

planering av staden verka för att minska segregation”. Vänsterpartiet har ständigt påpekat för 

“styret” och hela nämnden vikten av att i alla ärenden bevaka och upprätthålla målet, som 

sannolikt är ett av de viktigaste för Malmö Stad. 

För några år sedan fick Vänsterpartiet acceptans av ”styret” kring ett liknande mål som eget 

nämndsuppdrag. Ett gediget arbete har därefter gjorts av förvaltningen i grundläggande analyser 

men att konkretisera ambitionerna tycks nu ha lagts åt sidan. Den tabell som presenteras på sidan 

11 i Årsanalysen är inte bara tydlig i det här avseendet, den är också direkt pinsam. 

 

 
Dessutom. Under punkten mänskliga rättigheter saknas information om förvaltningens arbete 

mot islamofobi. Vänsterpartiet vill se att nämnden och förvaltningen följer den handlingsplan 

mot islamofobi som antogs under 2024. 

I målområde “En stad med goda uppväxtvillkor för barn och unga” lyfts arbetet med 

Vinterspelen i Nyhamnen fram som en avgiftsfri aktivitet för barn. Vänsterpartiet uppmanar 

förvaltningen att arrangera Vinterspelen närmare barn som av olika anledningar inte enkelt kan ta 

sig till centrala staden och göra aktiviteten ambulerande. 

 

 
I bilaga 4 “Långsiktig finansieringsmodell lokaler för kultur och föreningsliv”, sidan 27, nämns att 

resurser för att testa hyresmodellen avsatta till färjeterminalen i Nyhamnen som ett pågående 

pilotprojekt. Vänsterpartiet är kritiska till att endast Nyhamnen valts för denna satsning och inte 

något eller några av de socioekonomiskt eftersatta områden som är i stort behov av långsiktiga 

finansieringsmodeller. 

Detta blir ännu viktigare när den önskade effekten av en jämlik stad inte har uppnåtts. Att hänvisa 

till stöd till exempelvis BID och Citysamverkan är inte tillräckligt och innebär en centralisering, 

vilket begränsar tillgängligheten. Stödet bör vara tillgängligt för alla och inte enbart för vissa 

utvalda aktörer. 
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